
Dagsorden onsdag den 11. december 2024 

● Sted: Medietorvet kl. 16  

Dagsorden til bestyrelsesmøde i KaJO  

1. Formalia:                                                      

1.1Ordstyrer: Lærke 

1.2Referent: Louis 

1.3Til stede: Trine, Willer, Lærke, Jeanette, Erik, Andreas, Andreas, Louis, Johanne, Vilhelm 

Laura kom kl. 17 

1.4Afbud: Mathias, Ann og Nis 

1.5Godkendelse af dagsorden: Alle godkender  

1.6Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde:  

1.7Navnerunde 

  

2. Lyskryds  

2.1Grøn: Jeanette, Andreas Horskjær, Andreas Jeppesen 

2.2Gul: Lærke, Johanne, Vilhelm, Trine, Willer, Erik, Laura 

2.3Rød: Louis 

  

Punkter til orientering 

3. Nedsættelse af udvalgene:  

● Der skal vælges personer for hvert udvalg. I udvalgene vælges der en formand. Vi forklarer, 

hvad hvert udvalg laver.  

 

3.1SoMe-hold: 

Jeanette, Johanne, Nis → Johanne 

3.2Nyhedsbrev + hjemmeside:  

● Hvem skal stå for hjemmesiden? 

Andreas Horskjær, Trine og Vilhelm → Andreas 

3.3MedieMates:  

● Skal MedieMates også lave mentorordning? 

Erik, Nis, Ann, Lærke, Laura, Andreas Horskjær og Trine → Laura 

 

Skal KaJO være bindeled, så man kontakter KaJO hvis man har brug for hjælp og KaJO prøver at 

skaffe den. Vi Facebook måske 

En dag om måneden kunne KaJO lave en ”lektiecafé” 

Prøv først med spørgeskema 

 



3.4Festudvalg:  

Virker med få, men store arrangementer. 

Louis, Erik, Vilhelm, Willer, Andreas Jeppesen og Johanne → Louis 

Hvis vi skal holde arrangement, skal vi være ude i x antal tid 

 

3.5Forretningsudvalg: 

Uddannelserne diskuteres, politiks indflydelse. Direkte kontakt med Peter Bro 

Lærke, Johanne, Andreas Jeppesen, Mathias, og Andreas Horskjær → Lærke 

 

3.6Praktikudvalg: 

Henblik på dem i praktik, fokus på praktiksøgning, sociale arrangementer for praktikanter 

Mathias, Ann, Laura, Jeanette og Louis → Laura 

 

3.7Sponsorudvalg: 

Willer er formand. Skal sørge for at skaffe præmier, være med til at skaffe flere medlemmer. 

Kontakt med Bar Group. 

Willer, Mathias, Erik → Kasper 

 

4. Nyt fra SBU og DMS 

● Forklar for de nye, hvad begge udvalg er for noget   

● DMS: Danske Mediestuderende (KaJO, KaJ, Andrea, RUC, KSR) Tidligere formænd fra de 

forskellige organisationer, er formænd for DMS. Sponsorer High Risk, Gravling, praktikhjælp. 

Arrangementer for alle medlemmer af bestyrelserne. 

● SBU: Samarbejdsudvalget, to repræsentanter for hver organisation, mødes nogle gange om 

året 

  

Punkter til drøftelse/beslutning: 

5. Forretningsorden 

● Ny aftale med Bargroup - skal på hjemmeside  

 

Vi har fået en aftale med Bar Group, som ikke koster os noget, udover at vi laver lidt reklame for 

dem i forbindelse med gaver, arrangementer med dem etc. KUN FOR KaJO-MEDLEMMER.  

Rabat-klistermærker til medlemmer skal uddeles, ved kommende lejlighed (Kaffestand; Kom og 

hent det på SDU) Willer laver punkt til hjemmesiden, SoMe-udvalget laver lidt reklame, tag Bar 

Group, spørg dem eventuelt om de har noget reklame liggende. Breakes ved et kommende 

arrangement 

 

Rabat kort til bestyrelsen 

 



• Lån af soundboks - skal på hjemmeside 

 

Fortæl om det på hjemmesiden. Vi har fået den af DJ. Medlemmer af KaJO skal have 

mulighed for at låne den. Line fra DJ kommer med retningslinjer for lån af Soundboksen. 

Lærke står for lån af nøgle til KaJO-rummet. Skal holdes ved SDU. 

 

Lån af Soundboks koster 150kr! 

 

Kan ikke lånes til fodboldarrangementer, undtagen High Risk. Kan altid revurderes, når vi ved 

mere om ekstra nøgle.  

 

Mødekalender: 

Næste møde: 6. januar kl 10 online 

Snack-tjans: ingen  

 

Principper for offentliggørelse af referat: 

Hjemmeside 

  

6. Ansøgninger 

● To ansøgninger fra FC Jourventus: en på 3.000kr til deres julefrokost og en på 400kr til øl fra 

tidligere kamp 

 

Ansøgning på 3.000kr er ikke relevant 

 

Gør opmærksom på KaJO-møder, så folk ved at de kan sende ansøgning 

 

Ansøgning på 400kr, kan godkende 

Første og sidste gang at der gives på bagkant. Send den i bedre tid næste gang 

 

● Ansøgning fra cand.mag fra Fagfestival 

Skal kunne fremvise, at det er noget vi støtter. 

Kan støttes delvist, hvis det kan vises 

 

7. Studietursstøtte 

● ingen  

 

8. Kommende arrangementer 

● Arrangementer til studiestart i februar  

 

9. Eventuelt 



 

10. Mødeevaluering 

● Husk, at begrunde sin evaluering 

 

Lærke: 4, for det jeg vil som formand 

Johanne: 4, det har været godt, og godt at de nye har været med 

Vilhelm: 4, fint møde, lidt for rodet  

Trine: 4,5, godt møde, snakker for meget i munden på hinanden 

Laura: 4, det var et godt møde, godt at diskutere, de nye deltager fra start 

Willer: 4,5, godt første møde, godt at der spørges ind 

Jeanette: 3, Lærke er en god formand, fedt at folk gider være med, for meget snak, for mange 

personlige følelser.  

Andreas Jeppesen: 2,5, dejlige mennesker der deltager. Jeg kan selv være mere oplagt  

Erik: 5, god debat  

Andreas Horskjær: 2, bedre snakke-kultur 

Louis: Træt af at blive afbrudt 

  

11.           Udvalgsarbejde 

● man skal have lavet facebookgrupper 

● man skal have valgt en formand, som står til ansvar for udvalget  

● man skal brainstorme ideer til studiestart. Vi gennemgår det til næste møde i januar.  

 


